
 

 

 

       

Αθήνα, 22 Αυγούστου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την κ. Υπουργό Παιδείας & Θρησκευμάτων 

τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ: Νέο διευρυμένο ωράριο ολοήμερων σχολείων χωρίς επιπλέον προσλήψεις 
σχολικών καθαριστριών 

Με την με αρ. πρωτ. Φ.7/ΦΜ/98404/Δ1-04.08.2022 Υπουργική Απόφαση της Υφ. Παιδείας, 

ορίζονται οι  σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης (Δημόσια Νηπιαγωγεία και Δημοτικά) 

στις  οποίες θα εφαρμόσουν πιλοτικά κατά το σχολικό έτος 2022-23 το νέο πρόγραμμα ολοήμερου 

μέχρι τις 5:30 μμ (αντί 4 μμ που ίσχυε μέχρι σήμερα). 

Το πρόγραμμα του νέου ολοήμερου σχολείου θα υλοποιηθεί περίπου στο 50% των τμημάτων που 

λειτουργούν σήμερα ως ολοήμερα, δηλαδή σε σχεδόν 5.000 τμήματα σε Αθήνα, Θεσσαλονίκη και 

περιφέρεια. 

Στο Νομό Μαγνησίας επιλέχθηκαν για να ενταχθούν στο πρόγραμμα του νέου ολοήμερου σχολείου 

25 νηπιαγωγεία και 57 δημοτικά σχολεία, σύνολο 82 εκπαιδευτικές δομές της Α’Βαθμιας 

εκπαίδευσης. 

Την ίδια ώρα, στις αρχές Αυγούστου, ο Δήμος Βόλου ανακοίνωσε την πρόσληψη 155 σχολικών 

καθαριστών-στριών με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου για το διδακτικό έτος 

2022-23.  

Σύμφωνα με την απόφαση του Δήμου, οι καθαριστές-στριες Σχολικών Μονάδων θα είναι μερικής 

απασχόλησης και συγκεκριμένα 83 θα απασχολούνται για 5.5 ώρες καθημερινά και 72 άτομα θα 

είναι τρίωρης απασχόλησης. 

Για το σχολικό έτος 2021-2022, ο Δήμος Βόλου είχε προχωρήσει σε προσλήψεις 190 σχολικών 

καθαριστών-στριών πλήρους απασχόλησης, με 6,5 ώρες εργασίας. Φέτος και ενώ το ωράριο 

πολλών πρωτοβάθμιων εκπαιδευτικών δομών διευρύνεται κατά μιάμιση ώρα, οι σχολικοί 

καθαριστές-στριες λιγοστεύουν και το ωράριο τους μειώνεται. 

Η πανδημία είναι ακόμα παρούσα στη χώρα και τα κρούσματα χιλιάδες καθημερινά ενώ 

βρισκόμαστε ακόμη εν μέσω θέρους. Η έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς θα γίνει για ακόμα μία 

φορά σε απαιτητικές υγειονομικές συνθήκες. 

Η κυβέρνηση, αντί να προσπαθήσει να θωρακίσει στο μέγιστο την υγειονομική ασφάλεια των 

μαθητών, εκπαιδευτικών και των οικογενειών τους, προχωρά σε διεύρυνση ωραρίου πολλών 



 

 

Α’Βαθμιων εκπαιδευτικών δομών, χωρίς ταυτόχρονα να διευρύνει τις προσλήψεις σχολικών 

καθαριστών-στριων. 

Αντίθετα, στην περίπτωση της Μαγνησίας, ο Δήμος, ως αρμόδια αρχή της τοπικής αυτοδιοίκησης, 

μειώνει τόσο τον αριθμό, όσο και το ωράριο των σχολικών καθαριστών-στριων για το διδακτικό έτος 

2022-2023, δημιουργώντας για μία ακόμα φορά συνθήκες υγειονομικής επισφάλειας στο άνοιγμα 

των σχολικών μονάδων.   

Επειδή, κατά το σχολικό έτος 2022-23 θα εφαρμοστεί το νέο πρόγραμμα ολοήμερου μέχρι τις 5:30 

μμ (αντί 4 μμ που ίσχυε μέχρι σήμερα). 

Επειδή, στο Νομό Μαγνησίας επιλέχθηκαν για να ενταχθούν στο πρόγραμμα του νέου ολοήμερου 

σχολείου συνολικά 82 εκπαιδευτικές δομές της Α’Βαθμιας εκπαίδευσης.  

Επειδή, την ίδια ώρα ο Δήμος Βόλου ανακοίνωσε την πρόσληψη 155 σχολικών καθαριστών-στριών 

μερικής απασχόλησης, ενώ για το σχολικό έτος 2021-2022, ο Δήμος Βόλου είχε προχωρήσει σε 

προσλήψεις 190 σχολικών καθαριστών-στριών πλήρους απασχόλησης, με 6,5 ώρες εργασίας. 

Επειδή, η κυβέρνηση, αντί να προσπαθήσει να θωρακίσει στο μέγιστο την υγειονομική ασφάλεια 

των μαθητών και των οικογενειών τους, προχωρά σε διεύρυνση ωραρίου πολλών Α’Βαθμιων 

εκπαιδευτικών δομών, χωρίς ταυτόχρονα να διευρύνει τις προσλήψεις σχολικών καθαριστών-

στριων. 

Επειδή, δημιουργούνται για μία ακόμα φορά συνθήκες υγειονομικής επισφάλειας στο άνοιγμα των 

σχολικών μονάδων. 

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί: 

1. Δεδομένης της διεύρυνσης του ωραρίου πολλών σχολικών μονάδων της Α’Βαθμιας 

εκπαίδευσης εξαιτίας του νέου προγράμματος για τα ολοήμερα σχολεία, για ποιο 

λόγο δεν αποφασίστηκε σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς της τοπικής 

αυτοδιοίκησης η αύξηση των προσλήψεων σχολικών καθαριστών-στριων; 

2. Γνωρίζετε ότι ο Δήμος Βόλου επέλεξε για το νέο σχολικό έτος να μειώσει τόσο των 

αριθμό των σχολικών καθαριστών-στριων, όσο και το ωράριό τους; 

3. Εν μέσω πανδημίας και διεύρυνσης του ωραρίου πολλών σχολικών μονάδων της 

Α’Βαθμιας εκπαίδευσης, δεν θεωρείτε ότι ο αριθμός των σχολικών καθαριστών-

στριων θα πρέπει να αυξηθεί; 

4. Προτίθεστε να παρέμβετε, ώστε με δεδομένη της διεύρυνσης του ωραρίου πολλών 

σχολικών μονάδων της Α’Βαθμιας εκπαίδευσης για το διδακτικό έτος 2022-2023, να 

προσληφθούν στη Μαγνησία αλλά και πανελλαδικά περισσότεροι σχολικοί 

καθαριστές-στριες πλήρους ωραρίου για να εξασφαλίζεται η βέλτιστη δυνατή 

υγειονομική συνθήκη για μαθητές και εκπαιδευτικό προσωπικό εν μέσω συνθηκών 

πανδημίας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 


